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Verslag van de informatieve commissie Sociaal Domein, gehouden op dinsdag 14 maart 2023 om 
19.30 uur in de Maarssenzaal, Boom en Bosch te Breukelen. 
 
Aanwezig 
Voorzitter Ike Roetman 
Raadsadviseur AnneMarie Hiemstra 
 
De leden 
Lokaal Liberaal Onno Tijdgat 
D66 Lisanne Peelen 
VVD Lucas van Hattum, Rick Nederend 
GroenLinks Mariet Brandts, Marja van Gaalen 
CDA Sarah van Lindeberg-Hes 
Streekbelangen        Marieke Versloot 
ChristenUnie-SGP Immanuel Wijland, Victor van Dijk 
Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal 
BVNL Edwin Marinus  
SP Tineke de Vries 
Afwezig: PvdA, Het Vechtse Verbond 
 
Burgemeester en Wethouders: Karin van Vliet 
Ook aanwezig: Suzanne Olde en Pascal le Blanc 
   
 
1. Opening 

De voorzitter licht toe dat de agenda gewijzigd is: het onderwerp ontmoetingslocaties voor 
ouderen is naar 4 april doorgeschoven. 
 

2. Vaststellen van de agenda 
De voorzitter benadrukt dat deze commissie bedoeld is voor informeren en opiniëren.  

 
3. Inburgering 

Wethouder Karin van Vliet licht toe dat de bespreking van de nieuwe wet inburgering in januari 
veel vragen opriep. Vandaar dat deze informatieve commissie is gepland. 
 
Pascal le Blanc neemt het woord over. De nieuwe wet heeft tot doel om de inburgeraar snel en 
volwaardig te laten meedraaien in de maatschappij. Liefst via betaald werk. Inburgeraars (asiel- 
en gezinsmigranten) blijven verantwoordelijk voor hun eigen inburgering. De uitgangspunten: 
snel starten, snel inburgeren, maatwerk, dualiteit (werken en participeren) en kwaliteit van het 
inburgeringsaanbod (erkende scholen, met keurmerk). 
 
De gemeente heeft meer taken gekregen. Er vindt een brede intake plaats. Daaruit volgt een 
persoonlijk inburgeringsplan, inclusief leerbaarheidstoets. Daarop volgen de leerroutes: 
- B1-route (Toptaal); 
- Zelfredzaamheidsroute (Kansis en Toptaal); 
- Onderwijsroute (met diverse aanbieders). 
Ook wordt nauw samengewerkt met de Kredietbank en Momentz. 
 
Wat valt op? De gezinsmigranten vormen het grootste deel van de instroom. Die hebben een 
andere insteek en gaan vaak sneller dan de asielmigranten. De B-1 route is het grootste. De 
meesten migranten komen uit Afghanistan en Syrië. De uitvoering van de nieuwe wet brengt nog 
dagelijks verrassingen en nieuwe varianten met zich mee en vraagt veel flexibiliteit. 
 
Een samenvatting van vragen uit de commissie: 
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- De wethouder komt terug op wat gedeeld kan worden rondom afspraken met Kansis (SP). 
- Hoe burgeren mensen in als B1-niveau qua taal niet lukt? Als iemand niet naar de B-1 route 

gaat is er 800 uur taalonderwijs. Daarvoor is alleen ontheffing mogelijk op basis van 
medische omstandigheden. Dit antwoord wordt nog gecheckt richting SSV. 

- B1 is het minimale taalniveau, mensen kunnen ook doorgaan naar B2. 
- Gezinsmigranten bekostigen zelf het taalonderwijs. De gemeente checkt en stimuleert 3 jaar 

via voortgangsgesprekken. Doel is inburgering.  
- Als de inburgering niet goed loopt gaat de gemeente het gesprek, gaat langs of is er overleg 

met andere maatschappelijke organisaties. Voordat een boete opgelegd wordt is er altijd 
hoor- en wederhoor. Er wordt gekeken naar de situatie. Voor asielmigranten spelen er vaak 
trauma’s, die groter worden op moment dat mensen een vaste plek hebben gekregen. 

- SSV doet een oproep aan de wethouder rondom de communicatie, vindbaarheid van 
informatie en de taal die gebruikt wordt.  

 
4. Sluiting 
De voorzitter dankt de belangstellenden, wethouder en de commissieleden en sluit de vergadering 
om 20:22 uur. 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
AMH, 15-3-2023 
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